
 

 

 

MEMORANDUM 

 

 

 

 

 

 

DATUM 13-1-2014 

AAN Provinciale Staten, commissie Ruimte Groen en Water 

VAN Gedeputeerde R.W. Krol 

  

ONDERWERP Beantwoording vragen statenbrief Ruimtelijke Agenda Gemeenten 

 

Geachte leden van de commissie Ruimte Groen en Water, 

 

De PvdA heeft gevraagd om bespreking van de statenbrief Ruimtelijke Agenda Gemeenten in uw commissie op 

20 januari 2014.  

In dit kader heeft de PvdA een aantal vragen gesteld. Ter voorbereiding op de bespreking treft u de 

beantwoording van de vragen aan. 

  

Vragen  en antwoorden 

 

 In welke 4 gemeenten zijn er pilots afgerond en kunnen wij deze ontvangen? 

In de volgende gemeenten zijn pilots gedaan: Leusden, Woerden, Utrechtse Heuvelrug en Vianen. 

Inmiddels is de agenda van Utrechtse Heuvelrug herijkt en bestuurlijk getekend. Deze  agenda is als 

bijlage toegevoegd. De agenda’s in de overige gemeenten hebben een informelere opzet en zijn nog 

niet bestuurlijk bekrachtigd. Momenteel vindt herijking en plaats, waarna de agenda’s ondertekend 

worden en openbaar zijn. 

Overigens zijn alle bestuurlijk ondertekende en dus openbare agenda’s via onze website te downloaden 

(https://www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/alle-onderwerpen/ruimtelijk/gezamenlijke/). 

 

 Kunnen wij een planning ontvangen tot eind 2015 om in 26 gemeenten Ruimtelijke Agenda's te 

maken? 

Wanneer de ruimtelijke agenda met de gemeenten worden vastgesteld is voor ons niet te plannen, 

omdat dit  treft u hierbij afhankelijk is van de bereidheid en mogelijke inzet bij de betreffende gemeente.  

Tijdens reguliere overleg tussen een gemeente en de accounthouder GRO, wordt overlegd wanneer 

gestart wordt met een ruimtelijke agenda of wat de stand van zaken is van de lopende agenda.  

Op het bijgevoegde kaartje is de stand van zaken per gemeente weergegeven; zie bijlage 1. 

 

 Wat zijn de resultaten die je wilt realiseren of is de ruimtelijke agenda een opsomming van 

activiteiten/projecten die je samen met de al gemeenten realiseert? 

Met de Ruimtelijke Agenda Gemeenten brengen we samen met gemeenten focus aan in de 

gemeenschappelijke ontwikkelopgaven in het ruimtelijk domein. Vervolgens worden deze 

ontwikkelopgaven gezamenlijk uitgevoerd. Projecten die al in uitvoering zijn, worden opgenomen als 

bestaande opgaven. Op deze wijze worden gezamenlijke doelen en ambities van provincie en 

gemeenten gerealiseerd.  

 

 Zijn er nieuwe afspraken, buiten de gemaakte afspraken te verwachten? 

In eerste instantie gaan we uit van de ontwikkelopgaven die, op basis van bestaand beleid,  in de 

agenda zijn vastgelegd. De agenda is echter dynamisch. Als opgaven vervallen of nieuwe opgaven zich 

aandienen kunnen deze  alsnog op de agenda worden gezet. In principe zullen we de agenda elke 4 jaar 

formeel herzien. 
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 Wordt in de afspraken ook de invoering van de omgevingswet gestimuleerd door de provincie en 

zo ja hoe wordt dit gedaan? 

De invoering van de omgevingswet wordt besproken in regulier overleg met de gemeenten. Omdat in de 

agenda afspraken worden gemaakt over ruimtelijke opgaven die we gezamenlijk willen oppakken,  

maakt het stimuleren van de omgevingswet geen onderdeel uit van deze agenda. 

 

 Zijn er al contacten met de 26 gemeenten hierover en zo ja wat zijn de reacties en kunnen wij 

deze ontvangen? 

Zie voorgaande vraag. 

 

 Bij MEC en Wegen wordt een vergelijkbaar traject doorlopen, waarom wordt er niet integraal 

gewerkt? 

Nadrukkelijk hebben we bekeken of het zinvol zou zijn de trajecten van de Ruimtelijke Agenda 

Gemeenten en de Realisatie Impuls van de afdelingen MEC en WEG samen te voegen. 

Bij de Realisatie Impuls worden uitvoeringsafspraken gemaakt om de uitvoering van projecten te 

versnellen. Een deel hiervan heeft een integraal karakter en effect op het ruimtelijk domein. In het traject 

van de Ruimtelijke Agenda Gemeenten wordt afgestemd of deze projecten ook als ontwikkelopgave op 

de agenda komen. De trajecten worden daarmee goed afgestemd, maar we hebben geconstateerd dat 

integratie van beide trajecten vanwege hun eigen insteek, dynamiek en looptijd geen meerwaarde 

oplevert. Hierover wordt helder gecommuniceerd naar gemeenten.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage1: Stand van zaken ruimtelijke agenda per gemeente (januari 2014) 
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